

## **Sharing Deepavali cheer with the underprivileged**

Festive seasons are always the best of times for sharing especially with the underprivileged in the community.

In line with Sports Toto's annual tradition of sharing festive cheer with all races, the company celebrated the Festival of Lights by reaching out to about 600 Indian families in two separate occasions.

Sports Toto donated hampers and ang pows for Deepavali to 450 needy families in Brinchang, Cameron Highlands on 11 October 2014 and 150 needy families in Hulu Langat, Kajang, Selangor on 18 October 2014. It was a collaborative effort with the Malaysian Indian Congress (MIC).

Datuk Seri G. Palanivel, MIC president cum Minister of Natural Resources and Environment, took time off for the jovial occasion and handed out goodies to the beneficiaries in Cameron Highlands, while Datuk S. Gopalakrishnan, MIC Kajang chairman, also personally met with the beneficiaries in Hulu Langat, Kajang, Selangor.

## **多多博彩与弱势群体共庆屠妖节**

佳节时期向来是共享美好时光的最佳时机，尤其是与社群内的弱势群体。

多多博彩延续每年都与各族同胞共庆佳节的传统，在 2 场活动场合中与大约 600 名印裔同胞共庆屠妖节。

多多博彩与国大党携手合作，分别于 2014 年 10 月 11 日及 18 日，在金马伦高原的布兰樟及雪州加影施赠礼包及屠妖节“紫包”给 450 及 150 户亟需家庭。

国大党主席兼天然资源及环境部部长拿督斯里巴拉尼威特地拨冗出席这无比欢乐的活动，并派发捐赠品给来自金马伦高原的受惠者，国大党加影区主席戈巴拉克里斯南则亲临雪州加影与当地受惠者欢聚一堂。